
 
 

 

 
 

ACTA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
    
DATA: 22 de maig de 2018 
HORA: 18 h 
 
Hi assisteixen: 

x Regidors 
Josep Solé, Regidor d’Ensenyament 
Àngel Font, Regidor d’Urbanisme 
 

x Tècnics/es municipals 
Rafel Lopez, Cap d’Àrea de Serveis Personals 
Ana Isabel del Rio, tècnica d’Ensenyament 
Cristina Notario, tècnica de Participació Ciutadana 
Lourdes Padilla, auxiliar d’Ensenyament 
 

x Representants dels centres educatius  
Escola Pérez Sala 
Laia Kötz, direcció 
Neus Mataix, representant del professorat 
Judith Verde, representant de l’AMPA 
Escola del Mar 
Enric Serras, direcció 
Escola Vaixell Burriac 
Anna Robusté, direcció 
Marta Prats, representant del professorat 
Elena Gómez, representant de l’AMPA 
Escola els Alocs 
Marta Juanola, representant del professorat 
Gema González, representant de l’AMPA 
Escola La Presentació 
Paquita de Bas, direcció 
Julià Poveda,  representant de l’AMPA 
INS Vilatzara 
Maravillas Garcia, direcció 
Marc Vilanova, representant del professorat 
José Manuel Montiel, representant de l’AMPA 
INS Pere Ribot 
Marta Pons, direcció 
Francesc Nieto, representant del professorat 



 
 

 

Sonia Combalia, representant de l’AMPA 
Escola d’adults 
Lali Andreu, coordinadora de l’escola d’adults 
Escola Bressol 
Anna Buch, direcció 
Lidia Zabalia, representant del professorat 

x Representants dels altres grups municipals  
Regidora CiU: 
Laura Martínez 
Representant Babord: 
Martí Casares 
Regidora VdM si pot: 
Manuela Calero 
Regidor C’s: 
Juan Díaz 
 

x Excusen l'assistència: 
Damià del Clot, Alcalde 
Núria Arasa, Regidora de Serveis Socials, igualtat, família i gent gran 
Meritxell Vinaixa, aula de música 
Noelia Martínez, representant de l’AMPA de l’Escola Bressol municipal 
 
 
ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior 
2. Preinscripció del curs 2018-2019 
3. Previsió d’oferta de p3 per al curs 2019-2020 
4. Calendari escolar 2018-20191 

5. Oferta formativa de l’escola d’adults pel curs 2018-2019 
6. Informacions diverses: 

- Consell d’Infants 
- Casal d’estiu / interampas 
- Serveis comunitaris als instituts 
- Gestió de menjadors escolars 

7. Torn obert de paraules 

 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior 

S’aprova l’acta de la sessió anterior. 

2. Preinscripció del curs 2018-2019 



 
 

 

Les preinscripcions als instituts han sigut inferiors al que s’esperaven, s’han ofertat 9 grups i 
amb les sol·licituds que hi ha només s’omplen 8. 
L’institut Vilatzara ha tingut 131 sol·licituds per a 1r d’ESO i l’institut Pere Ribot ha tingut 107 
sol·licituds de les 86 places ofertades. A altres cursos d’ESO també hi han hagut sol·licituds. 
La preinscripció a les escoles d’infantil i primària ha quedat així: 
- Escola Pérez Sala, 35 sol·licituds a P3, 1 a 2n i 3 a 5è. 
- Escola del Mar, 53 sol·licituds a P3, i un degoteig als altres cursos. 
- Escola Vaixell Burriac, 37 sol·licituds a P3, 2 a P5, 1 a 1r i 4rt i 1 a 5è. 
- Escola els Alocs, 32 sol·licituds a P3, 4 a P4, 1 a P5, 1 a 2n, 1 a 4rt, 1 a 5è i 1 a 6è. 
- Escola La Presentació de la Mare de Déu, 25 sol·licituds a P3, 1 a 2n i 1 a 5è. 
Tenint en compte que els nascuts al 2015 empadronats a Vilassar de Mar són 210 infants, han 
hagut 182 sol·licituds de preinscripció a les escoles del municipi. 
La preinscripció a l’escola bressol municipal ha sigut de 112 sol·licituds, repartides en 24 
sol·licituds per lactants (16 pel setembre i 8 pel gener), 64 sol·licituds al grup d’1 a 2 anys i 24 
sol·licituds al grups de 2 a 3 anys, en aquest grup ha hagut una davallada significativa. 
A la llar d’infants Bambi les sol·licituds pel grup d’1 any han anat bé i també nota una baixada 
en les sol·licituds en el grup de 2 anys. Tant aquest centre com la llar d’infants el Petit Somni 
tenen obertes les preinscripcions al llarg de tot l’any. 

3. Previsió d’oferta de p3 per al curs 2019-2020 

L’Elena Gómez, representant de l’ampa de l’escola Vaixell Burriac, comenta que el curs vinent 
hi haurà menys preinscripcions i possibles tancaments de grups de P3. Vol saber com es 
distribueixen els grups, quin efecte té l’escola de Cabrera de Mar sobre el nostre municipi, com 
es tracta aquest tema i si es poden baixar ràtios. 
El regidor d’ensenyament, en Josep Solé, explica que segons el cens, pel curs vinent hi ha 174 
infants nascuts a Vilassar de Mar. Si s’aplica el percentatge de Serveis Territorials d’infants que 
s’escolaritzen fora del municipi, estem parlant de 143/150 preinscripcions, pel que mantenir 8 
grups seria gairebé impossible perquè hauria de ser amb unes ràtios de 17/18 infants per aula. 
El municipi de Cabrera de Mar també baixa la natalitat però tot i així omplen els grups perquè 
absorbeixen infants de Vilassar de Mar. 
Ara mateix a primària falten alumnes i a secundària augmenten. L’ideal seria que a Cabrera de 
Mar tingués 2 línies d’ESO, segons Serveis Territorials és el mínim per obrir un institut i les 
dades indiquen que l’alumnat de Cabrera de Mar ocupa només 1 línia d’ESO dels instituts de 
Vilassar de Mar. D’aquí al curs 2024-2025 s’espera una davallada de més 240 alumnes, tot i així 
al municipi hi ha molta matrícula viva tant a infantil/primària com a secundària. 
Es proposa estudiar el tema de la baixada de natalitat i com afrontar el possible tancament de 
línies de P3 creant una comissió per treballar conjuntament entre l’ajuntament i les direccions 
dels centres de primària. Més endavant és poden afegir les ampes ja que a alguns consells 
escolars de centre s’ha parlat d’aquesta situació i les famílies estan preocupades. 



 
 

 

En Martí Casares, representant del grup municipal Babord, comenta que hem de lluitar per 
baixar ràtios i pregunta si l’ajuntament s’ha plantejat tenir una oficina d’escolarització 
municipal. 
L’Anna Robusté comenta que ho va consultar amb inspecció i li van dir que no omplien grups. 
La sensació és que només miren números, no tenen en compte res més. 
Sobre l’OME (oficina municipal d’escolarització), s’expica que és un registre i passa les 
sol·licituds directament a inspecció i d’aquí van a les comissions d’escolarització. Els municipis 
que la tenen, volen deixar de tenir-la perquè és només feina administrativa. 
La Fapac recomana tenir-ne, però l’OME no té competències directes, només pot tenir les 
dades de les sol·licituds. 
El regidor d’ensenyament proposa crear una comissió per discutir aquest tema i veure com es 
pot abordar. Convocarà una reunió en 15 dies. 
L’Elena Gómez exposa la preocupació de les famílies amb els horaris dels instituts, sobretot 
pels alumnes de secundària que no es queden a la cantina. S’obre un debat per veure que es 
pot fer amb l’alumnat tant jove que dina sol i els hàbits alimentaris al llarg de la jornada. Poder 
s’hauria de promoure el fet que es quedin a dinar a la cantina dels instituts i així es fan 
companyia. 
Des dels instituts s’explica que des de que existeix l’ESO l’alumnat ha sortit al migdia els 
dimecres i els divendres i que les tardes que s’ofereix servei, com ara la biblioteca del centre, 
no es queda ningú. També, que sempre hi ha hagut servei de cantina però que l’alumnat no es 
queda a dinar, poder 15 alumnes fixes. S’informa que s’ha millorat l’absentisme des de que es 
va implantar la jornada continuada i que es va fer un estudi per veure si havia la necessitat 
d’oferir extraescolars a la tarda, però la proposta no va tenir èxit. 
La tècnica d’educació, Ana Isabel del Rio, explica que s’està fent una enquesta sobre l’educació 
a temps complert per saber que fan els nostres fills i filles en el temps lliure i també a l’hora del 
menjador. A l’enquesta es pregunta a les famílies de sisè els seus neguits per treballar-los. S’ha 
detectat, entre d’altres, que molts alumnes no poden accedir a extraescolars, que hi ha moltes 
beques i que s’han d’afegir beques a secundària. 
L’enquesta a primària està enfocada a les famílies i a secundària a l’alumnat. 
També es comenta que quan es va canviar l’horari dels centres educatius, les extraescolars de 
les entitats també es van adaptar. 
 
4. Calendari escolar 2018-20191 

A data d’aquest consell escolar municipal no s’havia publicat el calendari per al curs 2018-
2019. Si continua el calendari en la mateixa línia que sempre, s’han d’escollir 4 dies. Copiem 
literalment els punts del calendari del curs anterior al que fem referència: 

7.2 Així mateix, tenen la consideració de dies festius els que determini la 
disposició corresponent del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies, i 
els dos dies de festa local. En cas que un o ambdós d'aquests dies de festa 
local caiguin en dia no lectiu, els centres podran afegir-los als establerts de 
lliure disposició dins el curs escolar corresponent. 



 
 

 

7.3 En el marc d'aquest calendari escolar, els centres poden establir tres dies 
festius de lliure disposició que s'han de distribuir equitativament entre els tres 
trimestres, no poden coincidir amb els d'inici i final de les classes, s'han de 
preveure en la programació general del centre i s'han de comunicar als 
serveis territorials. 
 

Després d’un petit debat i de posar sobre la taula les diferents propostes de tots els centres 
educatius, i tenint en compte que el tercer trimestre del curs vinent és molt curt i que les 
festes locals per a l’any 2019 són el 10 i el 25 de juny, s’acorda pactar els següents dies de 
lliure disposició: 

- Divendres 2 de novembre de 2018 
- Divendres 7 de desembre de 2018 
- Dilluns 4 de febrer de 2019 
- Dilluns 4 de març de 2019 

 

5. Oferta formativa de l’escola d’adults pel curs 2018-2019 

El període de preinscripció comença el 12 de juny i acaba el 26 de juny. 
Fins el dia 22, L'horari d'atenció al públic serà  de 16 a 20 h, i els dies 25 i 26 de juny serà de 10 
a 14 h. 
Pel que fa a  l'oferta de cursos no reglats, es continuen oferint mòduls d'informàtica,  els tres 
nivells d'anglès, els cursos de català i castellà per a nouvinguts  i els cursos d'instrumental 
(alfabetització-Neolectors i Cultura general). 
Pel que fa a l'oferta de cursos reglats, es continua apostant pel Graduat en Secundària, i la 
Preparació per a les Proves d'accés de grau Superior, Grau Mitjà i Accés a la Universitat per a 
majors de 25 i 45 anys. 
Com a novetat s'oferiran  dos  tallers :  un taller de lectura, i un taller de conversa de català ó 
 de castellà, aquest últim pensat per a facilitar l 'inclusió de persones que porten molt temps 
en el municipi i que la seva llengua habitual és una altra. 
Tots els cursos de l'Escola d'Adults són a la tarda, excepte el curs de Preparació a la Prova de 
Grau Mitjà que, en cas que hi hagi alumnat suficient, serà el matí. 
El requisit general  per accedir a l’Escola d’Adults és tenir 18 anys o complir-los en l’any en què 
s’inicia la formació. També hi poden accedir les persones que tenen o compleixin els 16 anys 
l’any natural en què inicien la formació si es troben en alguna d’aquestes situacions: 

� tenir un contracte laboral que impedeix assistir als centres educatius en règim ordinari, 
� trobar-se en procés d’obtenir un permís de treball, 
� ser esportista d’alt rendiment, 
� cursar o haver cursat els mòduls obligatoris dels programes de qualificació professional 

inicial (PQPI) o un programa de formació i inserció, 
� voler cursar la formació per proves d’accés als cicles formatius de grau mitjà 

 
6. Informacions diverses: 

- Consell d’Infants 



 
 

 

Es posa en coneixement de tothom el funcionament del Consell d’Infants.  
Finalment, es va constituir el consell d’infants amb 24 consellers i conselleres.  
Participen totes les escoles del municipi i, a més, tenim consellers i conselleres del TUCUTUC, 
el Cau Atzavara i Cau Intayllú, de la Tropa Teatre i del Club de lectura de la Biblioteca.  
Els consellers i conselleres, juntament amb els infants de 5è i 6è de primària, han estat 
treballant en propostes que remetran al consistori. Finalment, sortiran votades 12 propostes 
de millora de Vilassar de Mar que seran remeses al consistori pel seu debat i possible 
implementació de mides. 

- Casal d’estiu / interampas 
Els casals de municipi estan sent organitzats per les AMPA de les escoles públiques de primària 
del municipi. Estan rebent el suport de l’Ajuntament per la via del Departament 
d’Ensenyament.  
Aquest curs, s’han organitzat i s’han fet o es faran els casals de Setmana Santa, estiu i 
setembre. El casal de desembre no va resultar per falta d’inscripcions.  
Els casals es faran a l’Escola Del Mar i Escola Els Alocs.  
Escola Els Alocs: allà s’ofereix el casal de Cercle, centrat en les temàtiques creativitat i ciència. 
Estarà adreçat a infants de P3 fins a quart. 
Escola del Mar. Organitza el casal la cooperativa l’Esberla. Aquesta entitat té una oferta doble: 
per infants de P3 fins a 4t i per infants de 5è a 2n d’ESO. La temàtica és Des-connectat a l’estiu. 

- Serveis comunitaris als instituts 
L’Institut Pere Ribot es va posar en contacte amb l’Ajuntament per demanar col·laboració en el 
disseny dels projectes que han de formar part de l’oferta del Servei Comunitari, que volen 
implementar com a prova pilot el proper curs 2018-2019. El Departament d’Ensenyament 
estableix que aquest projecte serà obligatori per a l’alumnat de 2n cicle d’ESO a partir del curs 
2019-2020. 
L’Ajuntament ha elaborat un catàleg de projectes que s’ofereixen des de diversos serveis 
municipals, i que els centres estan estudiant per a confeccionar la proposta final que hauran 
de presentar al Departament. 
Alhora, hi ha prevista una reunió amb els Serveis Territorials per a redactar un conveni que faci 
de paraigua entre els centres de secundària i les diverses entitats i institucions que ofereixen 
projectes de servei comunitari, amb l’objectiu de facilitar-ne la gestió i el compliment dels 
termes legals necessaris. 

- Gestió de menjadors escolars 
El passat 27 d’abril va haver-hi una reunió al Consell Comarcal del Maresme amb representació 
de Serveis Territorials d’Ensenyament per plantejar la gestió dels menjadors escolars. 
Amb l’entrada en vigor de la nova llei de contractes, jurídicament les direccions dels centres 
escolars no estarien coberts pel Departament d’Ensenyament i no podrien suportar el que 
suposa aquest canvi, ja que per contractar el servei de menjador, s’ha de fer plec de condicions 
i tot el procediment corresponent.  
El Consell Comarcal del Maresme recomana que quan caduqui el contracte del servei de 
menjador que ara està vigent a les escoles, s’adhereixin a la gestió que ofereixen ells. Els 
contractes que gestionen serien per 4 anys de durada. Hi ha vàries empreses licitant per 



 
 

 

aquest servei i s’oferirien 3 lots, partint el Maresme en 3 parts. No poden fer lots per centre ja 
que algunes escoles són deficitàries. 
La Fapac planteja gestionar el servei de menjador des de les ampas, aprovant la delegació en el 
consell escolar del centre, presentant prèviament un pla de viabilitat del menjador i amb una 
durada d’un curs escolar (1 any) sense opció a pròrroga. Cada any s’hauria de fer el mateix 
procediment. 
S’obre un debat sobre el tema. Si es fa amb el consell comarcal no es pot ofertar la singularitat 
de cada centre, com ara el tipus de menjar, les activitats organitzades o els jocs lliures. També 
es parla de la dificultat d’alguns centres que s’han adherit a la gestió del consell comarcal, ja 
que les ràtios monitor-infant en alguns casos és de 1-25 fins i tot a P3. A Vilassar de Mar 
actualment estem a 1-15. 
La gestió del menjador en alguns centres de Vilassar de Mar la porta l’ampa, com és a l’escola 
del Mar i l’escola Vaixell Burriac. A l’escola Pérez Sala el contracte amb l’empresa de menjador 
acaba aquest any i a l’escola els Alocs ho han de mirar. 
En el cas que l’ampa gestionés el menjador escolar, sempre respectant el decret que marca el 
preu màxim de menjador escolar, s’hauria d’aprovar en consell escolar de centre i comunicar-
ho a Serveis Territorials, especificant que es faran auditories anuals, que hi haurà un 
compromís de transparència i informant que els diners no entren ni surten al compte de 
l’ampa. Els contractes del servei de menjador que no acabin aquest curs poden continuar 
vigents i decidir més endavant com es gestionarà el servei. 
La Laura Martínez, representant del grup municipal CIU, pregunta si hi ha la possibilitat de 
licitar el servei des de l’ajuntament amb la finalitat de defensar la singularitat de cada centre i 
evitar anar en la línia que marca el Consell Comarcal agafant aquests lots tant grans. 
En Rafel López, Cap de l’Àrea de Serveis Personals explica que segons el decret si que es pot 
però que probablement no hi són a temps. Per tirar-ho endavant s’hauria de signar un conveni 
de delegació amb el Departament d’Ensenyament i de mitja estan trigant 4 mesos en signar els 
convenis, ens ha passat amb el conveni del Projecte Horitzó. 
També informa que a la reunió del passat divendres amb les direccions dels centres, van 
explicar que pels ajuts de menjador del Consell Comarcal es signarà un conveni de cara al curs 
vinent i que la gestió administrativa la farà igualment l’ajuntament, però serà el Consell 
Comarcal qui ingressarà directament els diners als centres en un termini de 60/90 dies. La 
justificació l’hauran de presentar els centres educatius directament al Consell Comarcal, tant 
primària com secundària. Fins ara era el propi ajuntament qui avançava aquests diners ja que 
el Consell Comarcal estava pagant amb un retard de 6 a 18 mesos.  
 

7. Torn obert de paraules 

En Martí Casares informa que amb el decret d’inclusió es pot demanar personal de suport per 
alumnat NEE per a que tothom estigui al cas i vetlli pel seu centre educatiu. 
Es planteja incloure-ho en el projecte educatiu de centre, poder treballant-ho des del Consell 
d’Infants, i tenint en compte les dades de l’enquesta a temps complert per saber quina situació 



 
 

 

actual tenim i poder enfocar les extraescolars i el menjador. Hem d’ampliar la veu a tota la 
comunitat educativa. 
L’educació 360 és un projecte de la Diputació de Barcelona, juntament amb la Fundació Bofill i 
a Federació de Moviments de Renovació Pedagògica. Planteja l’educació a temps complert, 
trobant dins de l’escola un espai no lectiu, amb extraescolars que no tenen perquè anar en la 
mateixa línia del projecte educatiu del centre. 
S’ha de marcar una línia clara en els projectes educatius dels centres per implicar més als caus i 
entitats del municipi i a la llarga crear el Consell d’adolescents. Ara mateix la regidoria de 
joventut està treballant una plataforma de joves com a òrgan impulsor del jovent del poble. 
 
La directora de l’INS Vilatzara, Maravillas Garcia, anuncia la seva jubilació i exposa que ha sigut 
un plaer compartir aquest temps amb tots i totes. Destaca la pau social que hi ha a nivell 
educatiu a Vilassar de Mar i la bona col·laboració entre tots els centres educatiu per a fer 
projectes comuns. Agraeix que l’ajuntament ha estat sempre respectuós i col·laboratiu. 
A partir del 31 d’agost el nou director serà en Marc Vilanova. 
 
Es proposa recuperar l’escrit que es va fer a l’octubre sobre el recolzament a l’escola catalana i 
fer nova proposta per recolzar també a l’INS Palau. 
 

-S’aixeca la sessió a les 20:20 h 

 
 
 
 
 



 
 

 

ACTA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
    
DATA: 8 de novembre de 2018 
HORA: 18 h 
 
Hi assisteixen: 

x Alcalde i regidors 
Damià del Clot i Trias, Alcalde 
Josep Solé, Regidor d’Ensenyament i Hisenda 
Núria Arasa i Rovira, Regidora de Serveis Socials, igualtat, família i gent gran 
 

x Tècnics/es municipals 
Rafel Lopez, Cap d’Àrea de Serveis Personals 
Ana Isabel del Rio, tècnica d’Ensenyament 
Cristina Notario, tècnica de Participació Ciutadana 
 

x Representants dels centres educatius  
Escola Pérez Sala 
Laia Kötz, direcció 
Neus Mataix, representant del professorat 
David Paricio, representant de l’AMPA 
Escola del Mar 
Enric Serras, direcció 
Neus Mir, representant del professorat 
Escola Vaixell Burriac 
Anna Robusté, direcció 
Anna Escarré, representant del professorat 
Escola els Alocs 
Marta Juanola, representant del professorat 
Gema González, representant de l’AMPA 
Escola La Presentació 
Paquita de Bas, direcció 
Víctor Pérez, representant de l’AMPA 
INS Vilatzara 
Marc Vilanova, direcció 
José Manuel Montiel, representant de l’AMPA 
INS Pere Ribot 
Mar Muñoz, direcció 
Escola d’adults 
Víctor Alegre, coordinador de l’escola d’adults 
Escola Bressol 
Anna Buch, direcció 



 
 

 

Llar d’Infants Bambi 
Beatriz Muela, direcció 

 
x Representants dels altres grups municipals  

Regidora CiU: 
Marc Oliva Carbonell 
Representant Babord: 
Martí Casares 
Regidora VdM si pot: 
Manuela Calero 
Regidora no adscrita: 
Olga Zuloaga 
 

x Excusen l'assistència: 
Elena Mustarós, presidenta de l’ampa de l’escola Pérez Sala 
Marta Pons, directora de l’institut Pere Ribot 
Laura Martínez, regidora del grup municipal CIU 
 
 
ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
2. Activitat Consell d’Infants de Vilassar de Mar cursos 17/18 i 18/19 i propostes del consell al Consell 

Escolar Municipal. 
3. Informació final del procés de matriculació als centres educatius  
4. Situació i accions en relació a les preinscripcions curs 2019/2020 

4.1. Oferta P3 curs 19/20 
4.2. Oferta primer ESO curs 19/20 

5. Situació actual Projecte Horitzó 
6. Informació sobre la setmana de l’orientació 
7. Informació resultats enquesta usos del temps fora de l’escola 
8. Situació serveis comunitaris als instituts 
9. Torn obert de paraules 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  

S’aprova l’acta de la sessió anterior. 

2. Activitat Consell d’Infants de Vilassar de Mar cursos 17/18 i 18/19 i propostes del consell al Consell 
Escolar Municipal. 



 
 

 

Hi ha 3 representants del Consell d’Infants que presenten les propostes fetes pel Consell d’Infants i la 
resposta que va tenir des de l’equip de Govern. 

Hi ha diverses intervencions de la regidora responsable del Consell d’Infants i dels membres del consell 
escolar municipal felicitant i agraint el treball dels infants. Es posa exemples d’activitats que des dels 
centres escolars ja s’estan fent i que estan prioritzades pel Consell d’Infants, o bé que des dels centres es 
podrien realitzar. 

3. Informació final del procés de matriculació als centres educatius  

La matrícula final als centres educatius ha quedat de la següent manera: 

Escola Bressol municipal, 192 matrícules de les 112 són al centre d’Eduard Ferrés i 80 al centre de 
l’Avinguda Montevideo. Pendent per obrir 1 aula de lactants. 

Escola Pérez Sala, 35 matricules a P3. 

Escola del Mar, 53 preinscripcions i 50 matricules a P3. Els cursos de 3r i 5è estan triplicats. 

Escola Vaixell Burriac, 49 matrícules a P3 

Escola els Alocs, 25 matrícules a P3 

Escola La Presentació de la Mare de Déu, 25 matrícules a P3 

Institut Vilatzara, 168 matrícules a 1r d’ESO 

Institut Pere Ribot, 87 matrícules a 1r d’ESO 

Escola d’adults, 180 matrícules 

Hi ha possibilitat que el curs vinent es pugui triplicar l’actual 2n o 4r de primària. 

 
4. Situació i accions en relació a les preinscripcions curs 2019/2020 

 
4.1. Oferta P3 curs 19/20 

Hi ha una manca de natalitat de l’alumnat que el curs vinent farà P3. 

H ha 178 infants nascuts l’any 2016. El Departament d’Ensenyament diu que amb aquestes dades es tanca 
un grup. Les seves opcions són: 

- Obrir 1 grup menys al Pérez Sala 



 
 

 

- Obrir 1 grup menys al Pérez Sala i 1 grup al Vaixell Burriac i obrir el 2n grup al centre que tingui més 
preinscripció 

La proposta de l’ajuntament, les escoles i les famílies és que l’oferta sigui de 8 grups, com és habitual. 

S’ha fet una carta conjunta per enviar al Departament d’Ensenyament explicant perquè es demana que 
l’oferta sigui completa. 

Es llegeix la carta al consell 

Suport de Babord, amb l’argumentari de la negociació s’hauria d’afegir alguna qüestió en relació a la lluita 
entre centres i també la qualitat pedagògica de tots els centres. El tema ràtio es important reflectir-ho. 

Paquita està d’acord amb total la primera part de la carta, però no amb la segona part, en relació a la 
priorització de la pública vers la concertada, ja que Vilassar en relació amb l’escola pública i concertada, 
històricament funciona diferent que a d’altres llocs. 

Vots:  

3 abstenció (escola bressol, Anna Buch) (llar d’infants Bambi, Beatriz Muela) (Grup Demòcrata, Marc Oliva) 

2 contra (escola La Presentació, Paquita i Víctor) 

16 a favor 

4.2. Oferta primer ESO curs 19/20 

Hi ha la possibilitat que el curs vinent o l’altre comenci un institut escola a Cabrera de Mar. L’Ajuntament 
de Cabrera de Mar ha comunicat que sembla ser que el curs vinent ja comenci 1r d’ESO al Pla de l’Avellà. Si 
això es confirma no caldrà ampliar el nombre de grups dels instituts de Vilassar de Mar.  

Quedarien 6/7 grups a Vilassar de Mar i 1/2 a Cabrera de Mar. 

5. Situació actual Projecte Horitzó 
18 alumnes. És l’any amb més alumnes- Hi ha alguna dificultat amb l’oferta de places. Es cercarà més 
col·laboradors per tenir més oferta. Es demana als membres del consell escolar municipal suport en la 
cerca. 
 
6. Informació sobre la setmana de l’orientació 
S’oferta a 4r d’ESO, 1r i 2n BAT. S’està dissenyant. 
Durarà uns 4 dies, 1a setmana d’abril. 
Matins dedicat a l’alumnat i tardes també a professionals i famílies. 
     
7. Informació resultats enquesta usos del temps fora de l’escola 



 
 

 

S’expliquen les respostes dels usos del temps fora de l’escola que s’ha fet a infantil i primària (famílies) i 
ESO (alumnat) 
De l’ESO es destaca que l’alumnat dedica un gran nombre d’hores diàries a les xarxes socials i a activitats 
lúdiques a través d’Internet. També es destaca que a l’ESO el nombre de joves que no fa cap activitat física 
és força elevat. 
 
8. Situació serveis comunitaris als instituts 
Ja s’ha signat el conveni amb el Departament d’Ensenyament i està prevista la reunió de constitució de la 
Comissió el proper 22 de novembre. 
Fa uns mesos l’Ajuntament va presentar, a sol·licitud de l’Institut Pere Ribot, un seguit de propostes que 
podrien oferir-se com a projectes dels Serveis Comunitaris, unes en les escoles d’infantil i primària del 
municipi i d’altres en diferents àrees de l’Ajuntament. El Pere Ribot va escollir les que li van semblar més 
idònies i va fer la seva proposta al Departament, que encara està pendent de resposta. 
El Vilatzara explica que ells ja ho fan des de fa alguns anys amb el casal El Pairal. 
 
 
9. Torn obert de paraules 
Martí (Babord) caldria dedicar esforços al projecte educatiu poble, un cop inicial el Consell d’Infants. 


